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Radny Dominik Szustakiewicz
(imię i na:wisko)

SESJA

Rady Miasta Kędzierzyn-Koźle

wdniu 27.11.2019r.

Dotyczy: Uchwaly nr nr VI/59/l9 z dnia 28.02.2019r.

Proszę o przedstawienie informacji na jakim etapie jest na dzień 01 .12.2019r.

przesyłanie do właścicieli nieruchomości, zaświadczeń potwierdzających przekształcenie

prawa użytkowania wieczystego w prawo własności gruntu.
Proszę o dane dotyczące:

1. Do ilu właścicieli gmina była zobowiązana wysłać wlw zaświadczenie?

2. Ile zaświadczeń zostało wysłanych do dnia 30.11.2019r.?

3. Do kiedy gmina planuje przesłanie wszystkich zaświadczeń?
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